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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja orvosolni a kormány a koronavírus-
járvány által okozott problémákat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálatos módon elérkeztünk a koronavírus-járvány második hullámához, amiről az a szakemberek
véleménye, hogy sokkal több fertőzöttel kell számolnunk, mint az első hullámban. A napokban több
olyan  megkeresés  érkezett  felém,  illetve  több  olyan  esetet  magam is  tapasztaltam a  közvetlen
környezetemben, amelyek arra késztettek, hogy írásbeli kérdéssel forduljak Miniszter Úrhoz.

Egyre nagyobb vitát gerjesztett az elmúlt napokban, hogy a koronavírus-teszteket ingyenessé kell-e
tenni  vagy  pedig  elegendő  a  hatósági  árszabás.  Magam is  úgy  gondolom,  hogy  jelenleg  sem
financiális okokból, sem pedig kivitelezésében nem megoldható, hogy a teszteket mindenki számára
ingyenessé  tegye  a  kormány,  azonban bizonyos  esetekben  ez  mégis  szükségszerű!  Éppen ezért
néhány  nappal  ezelőtt  határozati  javaslatot  nyújtottam  be,  amelyben  kértem,  hogy  az  alábbi
esetekben biztosítsa az állam a SARS-CoV-2 PCR tesztek térítésmentességét:

a) aki a COVID-19 betegség tüneteit mutatja,

b) aki COVID-19 betegségben szenvedő személlyel érintkezett,

c) akit fekvőbeteg-gyógyintézetbe utaltak be,

d) aki ápolást, gondozást nyújtó intézményben, rehabilitációs intézményben, lakóotthonban vagy
átmeneti elhelyezést nyújtó intézményben került elhelyezésre vagy

e) aki az Európai Unió más tagállamának területéről tért vissza Magyarország területére, ha a
külföldi tartózkodás célja munkavégzés volt és időtartama meghaladta a 24 órát.



Ezúton is kérem Miniszter Urat, hogy határozati javaslatomat támogatni szíveskedjen!

Az  elmúlt  időszakban  egyre  több  jelzés  érkezett  felém,  hogy  a  kontaktkutatások  során  nem
történnek meg a tesztelések, nem tájékoztatják a kontaktszemélyeket, holott potenciális fertőzött
személyekről beszélünk, akik a fertőzést továbbadhatják.  Egyre gyakoribbak az olyan esetek is,
ahol a koronavírus tüneteit produkáló személyeket több nap (4-5) vagy akár több mint egy hét után
tesztelik csak. Mindez további veszélyeket rejt magában, illetve több nappal vagy akár hetekkel is
meghosszabbítja a fertőzött karanténban töltött idejét, ezzel pedig a betegszabadság és/vagy rendes
szabadság hosszát is.

Továbbá több olyan jelzés is érkezett felém, hogy a betegszállítók nem tudják ellátni fő feladatukat,
hiszen  többségüket  bevonták  a  koronavírus-tesztelésekbe.  Így  azonban  a  beteg,  idős  vagy
mozgásukban korlátozott személyek nem jutnak el az egészségügyi intézményekbe, ezáltal további
veszélyeknek lesznek kitéve!

Kérdezem Miniszter Urat:

Lát-e esélyt arra, hogy a fent felsorolt esetekben az állam biztosítsa a SARS-CoV-2 PCR tesztek
térítésmentességét? 

Miért telik el akár egy hét is a tünetek észlelésének bejelentése és a koronavírus tüneteit produkáló
személyek tesztelése között? 

Hogyan kívánják meggyorsítani a teszteléseket? 

Mivel kívánják a kontaktkutatás hatékonyságát növelni, illetve a kontaktszemélyek felkutatása után
várható-e, hogy megkapják a kontaktszemélyek a megfelelő tájékoztatást, illetve tesztelik-e őket a
fertőzésre? 

Miként  kívánja  orvosolni  a  minisztérium  a  betegszállításban  jelentkező  problémákat?  Hogyan
biztosítják a betegek egészségügyi intézményekbe való eljutását, illetve hol kaphatnak erről bővebb
tájékoztatást? 

Várom megtisztelő válaszát!
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